
TARYBOS POSĖDŽIO
PROTOKOLAS

(2019-05-04)
Vilnius

Posėdžio data: 2019-05-04
Dalyvauja: Gediminas Ruginis, Evelina Žalpytė, Žyginta Katinaitė, Vykintė Macijauskaitė,
Skaistė Damaškaitė, Miglė Krasauskaitė, Teresė Škutaitė, Skirmantas Baikauskas

Darbotvarkė:
14.00 - 14.10 val. Registracija;
14.10 - 14.15 val. Kvorumo tikrinimas, posėdžio sekretoriaus tvirtinimas, darbotvarkės
tvirtinimas;
14.15 - 15.15 val. LLJ Pirmininko ir Valdybos veiklos ir finansų ataskaitų pristatymas,
klausimai, tvirtinimas;
15.15 - 15.25 val. Pertrauka
15.25 - 16.10 val. Tarybos veiklos plano diskusija, siūlymai.
16.10 - 16.20 val. Tarybos posėdžių datų nusistatymas vasaros laikotrapiu.
16.20 - ... Kiti klausimai, posėdžio uždarymas.

DARBOTVARKĖ:
Registracija;
Kvorumo, posėdžio sekretoriaus tvirtinimas, darbotvarkės tvirtinimas;
Tarybos veiklos plano diskusija, siūlymai;
Tarybos posėdžių datų nusistatymas vasaros laikotarpiui.

1. SVARSTYTA. Tvirtinamas Sekretorius.
SIŪLOMA. Gediminas Ruginis siūlo Miglę Krasauskaitę
NUTARTA (vienbalsiai). Miglė Krasauskaitė patvirtintas sekretorė.

2. SVARSTYTA. Tvirtinama pirmininkės Teresės Škutaitės pirmojo ketvirčio veiklos
ataskaitą.
Klausimai ir atsakymai:
Gediminas: Ar teminiuose seminaruose dalyvių skaičius buvo ribojimas?
Teresė: Valdyba teminius seminarus koncentravo į mažesnę auditoriją, kad būtų
pasiekta produktyvesnė diskusija. Taip darome dėl to, nes norint tiksliau išdiskutuoti
tam tikrą temą, ją išnagrinėti, taip pat daug produktyviau dirbti grupėse.
Gediminas: Ar bandysit įdiegti daugiau partnerių į Festivalį?
Teresė: Taip, to siekiame, kad būtų daugiau veiklos nariams festivalio metu. Pakvietus
partnerius bus išnaudojamas laisvas laikas daug produktyviau, tačiau tikslinė
auditorija yra mūsų nariai.
Evelina: Šiek tiek pasigedau intelektualesnio turinio Facebook grupėje.
Teresė: Bus daugiau.
Gediminas: Kaip žadame keisti LLJ logotipą?



Teresė: Mūsų logotipas yra žuvėdra, ji ir liks, tačiau prie žuvėdros būtų pridėtas
užrašas ,,Lietuvos liberalaus jaunimas“. Pagrindinės spalvos niekur nedings, tačiau
sieksime, kad butų vizualinis identitetas.
Skirmantas: Kaip sekasi?
Teresė: Sekasi puikiai, valdyba turi kassavaitinius posėdžius. Turime daug planų,
idėjų.
SIŪLOMA. Tvirtinti pirmininkės Teresės Škutaitės pirmojo ketvirčio veiklos
ataskaitą.
NUTARTA (vienbalsiai). Pirmininkės Teresės Škutaitės veiklos ataskaita patvirtinta.

3. SVARSTYTA. Tvirtinama pirmininkės Teresės Škutaitės pirmojo ketvirčio finansinės
veiklos ataskaitą.
Klausimai ir atsakymai:
Gediminas: Kiek yra įrašyta viešinimui išlaidų?
Teresė: Metams apie 350 eurų, tai kiekvienam ketvirčiui tolygiai apie 70 eurų.
Gediminas: Ar planuojate kažką daryti su internetine parduotuve?
Teresė: Parduotuvę judinsime, planuojame keisti formatą ir daryti bendrus
užsakymus.
SIŪLOMA. Tvirtinti pirmininkės Teresės Škutaitės pirmojo ketvirčio finansinės
veikos ataskaitą.
NUTARTA (vienbalsiai). Pirmininkės Teresės Škutaitės finansinės veiklos ataskaita
patvirtinta.

4. SVARSTYTA. Tarybos veiklos plano diskusija
SIŪLOMA. Taryba prisiima tokias veiklas kaip nuomonės skleidimas, pozicijų
rašymas.
Komentarai:
Evelina: Manau, geriau rašyti diskusinius straipsnius.
Skaistė: Nemanau, kad mums reikėtu tuo užsiimti, didelė tikimybė, kad niekas šios
pozicijos neskaitys, todėl geriau rašyti straipsnius, stengtis šviesti visuomenę.
Skaistė: Geriausia būtų tarybai susiskambinti ir į LLJ aktyviausių grupę paviešinti
tarybos poziciją, ką rekomenduojama daryti referendumo metu.
NUTARTA. Informacinis straipsnis dėl seimo narių mažinimo.

5. SVARSTYTA. Tarybos posėdžio data vasaros laikotarpiu
SIŪLOMA. Birželio pradžioje
NUTARTA. Vyks birželio pradžioje. Tikslesnė data bus nuspręsta tarybos narių
facebook grupėje.

Tarybos posėdžio pirmininkas Gediminas
Ruginis



Tarybos posėdžio sekretorė Miglė
Krasauskaitė


